



Protokoll – Kårledningsmöte 16 oktober 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.33

Närvarande:

Alice Olsson

Oskar Stenberg

Olof Eriksson

Henrik Jonsson

August Schelin

Kevin Storgård

Astrid Johansson

Alexandra Muhl

Julia Rosell

William Fellbom

§2 Val av mötesordförande

Kårledningen beslutar att

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

Kårledningen beslutar att

välja Alexandra Muhl till sekreterare.

§4 Val av justerare

Kårledningen beslutar att

välja William Fellbom till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

Kårledningen beslutar att

förändra §10 till "Omröstning: Uteslutning ur pubverksamhet". Följande punkter justeras därefter.

§6 Föregående protokoll

Kårledningen beslutar att

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

Inga budgetar att godkännas av alla.

§8 Fakturor

Kårledningen beslutar att

godkänna fakturan från Kajskjul 8 – Nollefinalbanketten.

AJ

AS

AM

WF

1 (6)



§9 Äskningar

Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.

§10 Omröstning: Uteslutning ur pubverksamhet

Kårledningen diskuterar den händelse som uppstod i Handelspuben i lördags mot den bakgrunden som varit hittills under kårledningens verksamhetsår.

Kårledningen kommer fram till att det för denna gången inte kommer att utföras någon form av bestraffning eller åtgärd i form av konsekvens men att i fortsättningen är det fortsatt nolltolerans mot denna typ av beteende.

Skulle det uppstå igen så kommer kårledningen att återigen behöva se till helheten vid en framtida bedömning.

Kårledningen beslutar att omröstning inte behövs.

§11 Diskussion: HHGS Merits

Projektgruppen ska sätta sig ner idag för att arbeta vidare med projektet. August ska träffa Per nu på torsdag för att höra sig för hur projektet skulle tas emot av Handelshögskolan. Projektgruppen inkommer med mer underlag till nästa vecka. Kevin efterfrågar statistik på hur många studenter från respektive program som söker utbytestermi.

§12 HHGS Annual Conference – uppdatering om lösningar samt implementering av dessa Deltagare under konferensen fick inkomma med problem och lösningar och nu är det dags för kårledningen att se över vilka lösningar som kan uppfyllas under kvarstående del av verksamhetsåret.

Sponsornätverk

Henrik lyfter att det NU drar in sponsorpengar till kårledningen i dagsläget. Alice nämner att det önskvärda vore att man har en kontakt per HHGS medlem till företaget i fråga så att man undviker att flera personer har samma kontaktperson.

Henrik för en diskussion vidare med föreningsansvariga i respektive föreningar och mässor för att höra deras åsikter och hur de ställer sig till detta.

IntU

IntU och N&FA behöver utveckla sin relation och detta bör påbörjas redan under kårledningens 2018 verksamhetsår. Föreningar bör söka medlemmar i alla årskurser och inte endast förstaårsstudenter.

Kontaktuppgifter och uppdaterad information på hemsidan - föreningar

Kevin håller på med detta arbetet redan och kommer att uppdatera hemsidan när kontaktuppgifter har samlats in. Kevin påminner alla föreningar att skicka in material.

AJ

AS

AM

WF

2 (6)



HHGS Kalender

Alice pratar med EvU för att diskutera formatet på kalender.

Nätverkslunch/middag för engagerade kårmedlemmar att möta mindre engagerade medlemmar
August redogör för tanken bakom konceptet där principen är att studenter får träffas och knyta band för att inspirera till engagemang.
Projektgruppen we welcome tar denna diskussionen med N&FA 2019 gällande både mindre studentgrupper samt denna lunch.

Samarbete mellan N&FA och kåren
Upp till nästa års EvU.

Fler föreningar på inskrivningsmässan
Kårledningen samlar några punkter för nästa års N&FA att tänka på. Det gäller bland annat önskemålet att fler föreningar ska få inbjudan till inskrivningsmässan.

Avdramatisera kårhuset
Kårledningen 2018 har under året verkligen arbetat för att öppna upp atmosfären i kårhuset för att alla ska känna sig mer välkomna.

HBQT
Astrid ser över hur mycket det skulle kunna kosta att genomgå en sådan utbildning.

Integrera hållbarhet
Astrid kommer att föra en dialog med HaSS gällande detta och försöka att komma på ett system för att integrera detta inför nästa års kårledning.

Aktuella bilder med namn, post och bilder
Astrid skriver ihop ett utkast på lämplig text.

HHGS dagen tidigare
Kevin kan lägga fram förslaget i samband med överlämning att lägga HHGS dagen tidigare.

Månadsavstämning
August kommer att skriva ett månadsbrev till november månad. KL arbetar vidare med månadsavstämning och kikar på formatet.

§13 EF Invalsprocess
Kårledningen diskuterar förslaget som EF inkommit med gällande att tillsätta hälften av deras styrelseposter vid en tidpunkt på året och den andra hälften en annan tidpunkt. Det viktigaste är att EF själva tror på detta.
August för en vidare diskussion med EF gällande de potentiella risker som kan tänkas finnas med upplägget.

§14 Bego tygpåsar
Bego är sjuk ett par dagar, men det kommer att ordna sig. Bordlägg frågan till nästa vecka. Henrik och Alice kollar vidare i merchandise projektgruppen.

AJ

AS

AM

WF

3 (6)



§15 EvU Mötesprotokoll

Alice redogör för senaste mötesprotokollet med EvU och talar om vad som är på gång.

§16 Information: EVP Uppföljning

Astrid informerar om upplägget imorgon gällande de presentationer av aktivering av HHGS EVP. Kl 08-11.

§17 Uppföljning HHGS Bal

Kevin tycker att hela dagen blev mycket bra! Gästerna upplevde också att balen var bra. Bra kombination av dagen och balen. Det man kan säga var att det var olyckligt att listan gick ut på Park Lane kl halv 1. Bra bordsplacering.

§18 Gaddens bankett

Oskar sammanställer samtliga kårledningsmedlemmars representationsbudget. August och Henrik går på Gaddens bankett gratis. Oskar går med Hanna. Julia får hela sin biljett betald i representationskostnad. Resterande medlemmar i KL betalar halva priset på Gaddens bankett.

Astrid mailar och samlar in de som vill gå på Gaddens bankett.

§19 Uppdatering: SKITviktigt

Frågan bordläggs. August inväntar godkännande från vissa parter på skolan.

§20 Föreläsare EF

EF har efterfrågat sponsring av mat från kårledningen. Henrik meddelar EF att de får inkomma med mer information för att KL ska ta ett beslut.

§21 Veckoavstämning

Ledningslunch

August lyfte idén om HHGS merits och Per var positiv till detta.

Skitviktigt

Se punkt ovan – August återkommer med mer information.

Lokalprogrammet

August arbetar vidare med ombyggnationen.

Nominering för GU-gemensamma organ

Olof lyfter att HHGS bör nominera så många som möjligt för annars blir man tilldelad poster i organen. Alexandra ställer frågan om det kan gå att nominera under måndagen efter HHGS kårval.

Speak up Week

God respons på enkäten.

Policies

DJ Götes har efterfrågat en policy för överlämning och vad som är acceptabelt. Kevin ber dem inkomma med budget för KL att ta hänsyn till.

AJ

AS

AM

WF

4 (6)



§22 Övriga frågor

- Sven har inkommit med några synpunkter som diskuteras av KL. Olof mailar Sven och frågar vad problemet är.
- Kevin mailar ett påminnelsemail till föreningarna gällande hur och vad man ska göra med utläggslappar och även att de bara får utläggerna betalda när man gjort den utvärdering Kevin tar fram.
- Handels Marketing och Handels Consulting har en situation som August är insatt i i och med hans roll i Holdings styrelse. Kårledningen är informerad om detta.

§23 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl 09.36.

Vid protokollet

Alexandra Muhl
Mötessekreterare

Astrid Johansson
Mötesordförande

August Schelin
Kårordförande

William Fellbom
Justerare

AJ

AS

AM

5 (6)

WF



AJ

AJ

AS

AS

AM

AM

WF

6 (6)

WF